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ГЕРБ-СДС поЕ важни 
анГажимЕнти за БуРГаС

Силвия ШАТЪРОВА

Излизаме със силен 
отбор и с ангажимен-
ти за реално осъщест-
вими проекти пред на-
шите избиратели, това 
заявиха кандидат-де-
путатите от Коалиция 
ГЕРБ-СДС по време на 

старта на кампанията. 
В листата на ГЕРБ-СДС 
са хора експерти, кои-
то са доказали, че са 
изпълнили десетки по-
ети ангажименти, мо-
гат да поемат обеща-
ния за нови проекти и 
да се борят за тяхното 
осъществяване.

Следващият 
брой на вестник 
„Черноморски 

фар“ ще излезе 
на 12 март

И в региона изпищяха  
от мор по пчелите

ПРИ стаРта на камПанИята сИ

Показа 
изпълненото 
и обеща нови 
реализирани  
проекти

Уверен съм,  
че победата ще бъде наша
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е Южната 
крепостна 
стена на 
Созопол

Проблеми с тока късат 
нервите на хората в Маринка 

в Сарафово поискаха 
зона за скейтове, 

ролери и тротинетки
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Водачът на БсП 
за България:

„Изправи се! 
мутри вън!“ 

с млада и 
гражданска листа
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Панайот ГЕОРГИЕВ

Въздухът в бургаския квар-
тал „Долно Езерово“ е бил 
замърсен в продължение на 
една седмица. В периода от 
1 и до 7 март са отчетени 
превишения на среднодено-
нощните норми за фини пра-
хови частици в населеното 
място. 

Най-ниско замърсяването 
е било на 1 март – 1.03 пъти 
над средноденонощните нор-
ми. Следователно най-висо-
ко превишение е отчетено на 
4 март – 1.09. На 3 март пока-
зателят отчита 1.05, а в два 
от дните достига 1.08.

За същия период на тери-
торията на община Бургас 
са действали две автоматич-
ни станции, една ДОАС сис-
тема ОПСИС и една мобил-
на станция за контрол ка-
чеството на въздуха. Следят 
се концентрациите на за-
мърсителите серен диоксид, 

азотен диоксид, азотен ок-
сид, сероводород, въглеро-
ден оксид, озон, толуен, кси-
лен, фини прахови частици, 
бензен и стирен.  

Междувременно продъл-
жава работата по проекта на 
Община Бургас за подмяна 
на старите печки на твърдо 
гориво в квартал „Долно Езе-
рово“, както и в зоните А, Б, 

В и Районния център на Ме-
ден рудник. Тези печки са 
един от замърсителите на 
въздуха с фини прахови час-
тици. В замяна на тях дома-
кинствата ще получат нови 
уреди на екологично гориво. 
Това е една от мерките, кои-
то Община Бургас изпълнява 
за подобряване качеството 
на въздуха.

Силвия ШАТЪРОВА

Излизаме със силен от-
бор и с ангажименти за 
реално осъществими про-
екти пред нашите избира-
тели, това заявиха канди-
дат-депутатите от Коали-
ция ГЕРБ-СДС по време на 
старта на кампанията. В 
листата на ГЕРБ-СДС са 
хора експерти, които са 
доказали, че са изпълнили 
десетки поети ангажимен-
ти, могат да поемат обеща-
ния за нови проекти и да 
се борят за тяхното осъ-
ществяване. 

„Ние винаги сме си из-

пълнявали обещанията“, 
заяви областният лидер на 
ГЕРБ Димитър Бойчев, 
който представи първите 
10 пред медии в залата на 
Морско казино. Заради 
заповедта на министъра 
пред медии бе показана 
само първата десетка от 
листата.

„В лицето на Любен Ди-
лов-син като водач Бургас 
има силен лобист, който 
ще работи и обича града и 
региона. Излизаме с мест-
на кампания и регионални 
ангажименти“, допълни 
Бойчев.

Ние залагаме на кон-

кретни и реалистични це-
ли. За следващия мандат 
основното предизвикател-
ство е справянето с ковид-
пандемията. Наша основ-
на задача ще е възстано-

вяването на икономиката. 
Ще поставяме силен ак-
цент върху грижата за 
здравето на хората, гри-
жата за уязвимите и въз-
растните хора. Наш осно-

вен приоритет ще е обра-
зованието, изпълнихме 
своите ангажименти към 
учителите. През следва-
щия мандат поемаме в 
края на мандата през 2025 
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Европейски фонд за регионално развитие

Прессъобщение 08.03.2021

Покана за начална пресконференция по проект на Община 
Поморие за опазване на Поморийското солено езеро

На 12.03.2021г., от 13:30 часа, на беседката до сградата на Музея на солта в гр. По-
морие, ще се проведе начална пресконференция на Община Поморие, на която  ще 
бъдат представени основните цели, дейности и очаквани резултати по  проект № 
BG16M1OP002-3.008-0001 „Интегрирани мерки за осигуряване на принос към поддър-
жане/подобряване на природозащитното състояние на видове и типове природни 
местообитания от мрежата Натура 2000, целящи намаляване на установени заплахи 
и влияния за видовете и местообитанията  на територията на МИГ ПОМОРИЕ“

Веднага след пресконференцията ще се проведе и церемония „Първа копка“, с  ко-
ято стартира реализацията на строително-монтажните работи по проекта.

Главната цел на проекта е осигуряване на подкрепа за подобряване на природоза-
щитното състояние на видове и местообитания от мрежата Натура 2000 на територи-
ята на МИГ Поморие, чрез съвкупност от интегрирани мерки за намаляване на уста-
новени заплахи и влияния.

Общата  стойност на проекта е в размер на 1 119 867,17 лева, от които 951 887,09 
лева от Европейския фонд за регионално развитие, а останалата сума в размер на 
167 980,08 лева е осигурена от национално съфинансиране от държавния бюджет на 
Република България.  Крайният срок за реализация на проекта е до 08.11.2022 г.

“Този документ е създаден в рамките на проект № BG16M1OP002-3.008-0001„ИНТЕГРИРАНИ МЕР-
КИ ЗА ОСИГУРЯВАНЕ НА ПРИНОС КЪМ ПОДДЪРЖАНЕ/ПОДОБРЯВАНЕ НА ПРИРОДОЗАЩИТНО-

ТО СЪСТОЯНИЕ НА ВИДОВЕ И ТИПОВЕ ПРИРОДНИ МЕСТООБИТАНИЯ ОТ МРЕЖАТА НАТУРА 
2000, ЦЕЛЯЩИ НАМАЛЯВАНЕ НА УСТАНОВЕНИ ЗАПЛАХИ И ВЛИЯНИЯ ЗА ВИДОВЕТЕ И МЕСТО-
ОБИТАНИЯТА  НА ТЕРИТОРИЯТА НА МИГ ПОМОРИЕ“, който се изпълнява с финансовата подкре-
па на Оперативна програма  „Околна среда“ 2014-2020 г. Цялата отговорност за публикацията се 
носи от Община Поморие и при никакви обстоятелства не може да се счита, че този документ от-

разява официалното становище на Европейския съюз и Управляващия орган на ОПОС 2014-2020 г.“

Пред събаряне ли е Южната 
крепостна стена на Созопол

„Черноморски фар“

Една забележителност от Со-
зопол - Южната крепостна сте-
на, може да бъде съборена. Ре-
шението е на Районен съд – Бур-
гас. Делото е заведено от мес-
тен жител, според когото част от 
стената е в имота му.

Собственикът на имота Иван 
Манолов показва как е изглеж-
дало мястото – къщата е била 
паметник на културата, но рух-
нала. Новата стена е изградена 
през 2008 година, а собствени-
кът на имота твърди, че има ре-
шение за събарянето й от 2013 г. 
По думите на Манолов градежът 

започнал през нощта на Бъдни 
вечер.

„Стената е фалшива и неза-
конна, тя трябва да падне“, кате-
горичен е мъжът.

Според кмета на община Со-
зопол Тихомир Янакиев това е 
второ дело по този казус. Той 
заяви пред БТВ, че Общината 
ще обжалва решението на съ-
да.

Според директора на Истори-
ческия музей в Созопол Дими-
тър Недев, стената е обявена ка-
то паметник от местно значение. 
По думите му по нея има линия, 
която показва откъде е надграж-
дането й през 2008 година.

Георги РУСИНОВ

Анкета на „Черномор-
ски фар“ показва катего-
рична нагласа у нашите 
читатели да отидат да гла-
суват на 4 април, когато 
трябва да изберем ново 
правителство. Тя бе про-

ведена на интернет изда-
нието на вестника – 
faragency.bg.

805 от анкетираните от-
говарят, че ще отидат да 
изразят правото си на вот 
въпреки пандемията от 
COVID-19. На обратния 
полюс – тези, които няма 

да гласуват заради риск 
от зараза с опасната бо-
лест, са 131. 

57 от отговорилите в ан-
кетата обясняват, че ще 
отидат до урните само ако 
дотогава си поставят вак-
сина. 23-ма заявяват, че 
не гласуват изобщо.

Читателите ни категорично  
ще гласуват въпреки пандемията

Отчетоха замърсяване  
на въздуха в Долно Езерово

За 
Седмица:

Коалиция ГеРБ-СдС даде 
4 Пое важни ангажименти за 
Бургас 

4 Показа изпълненото и обеща 
нови реализирани проекти

Първите 10 в листата бяха представени официално пред медиите
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Нападнаха 

касиерка в 

магазин 

заради уиски
Касиерка в магазин е 

била нападната от двама 
души, съобщиха от прес-
центъра на Областна 
дирекция на МВР-Бургас. 
Инцидентът е станал на 
улица „Георги Кирков“ в 
Бургас. Двамата непозна-
ти, чрез заплахи и опит за 
нанасяне на удари,  са 
отнели бутилка уиски. В 
резултат на бързите поли-
цейски действия е задър-
жан единият от извърши-
телите на деянието. Това 
е 27-годишен криминално 
проявен мъж от Сливен, в 
когото при извършения 
личен обиск е открита 
откраднатата бутилка 
алкохол. По случая е обра-
зувано бързо производ-
ство.

година средната учител-
ска заплата да бъде 2500 
лева, а във висшите учеб-
ни заведения - 2800 лева.

„Средна работна запла-

та от минимум от 2000 лева 
и МРЗ от 1000 лева“, заяви 
втората в листата Ивелина 
Василева, която заяви, че 
в областта на околната 

среда най-големият успех 
е одобреният от ЕК голям 
воден проект за Бургас и 
региона, започва реализа-
цията на първата фаза от 
проекта.

Деница Николова е тре-
та в листата. Тя е зам.-ми-
нистър на регионалното 
развитие. „Ние сме като 
бегачите на дълги разстоя-
ния, когато поемаме анга-
жименти, ги поемаме дъл-
госрочно“, заяви тя. 

Бургас е една от най-
бързо развиващите се об-
ласти в страната. Надява-
ме се през следващите 7 
години да сме с БВП 75% 
от този в ЕС, заяви тя, ка-
то представи най-големите 
и важни регионални про-
екти. Сред акцентите в 
програмата са универси-
тетска детска болница с 
научен център, така Бур-
гас ще се превърне в здра-
вен хъб, модерни инвести-
ции в модерно образова-
ние, четирилентови пъти-
ща от Бургас до Царево, 
Средец, Айтос и Малко 
Търново, нов старт в про-
грамата за саниране, в 
ход е нова индустриална 
зона.

Водачът Любен Дилов-
син, почетен председател 

на „Движение Гергьов-
ден“, бивш депутат от 2 
МИР с мандата на ОДС в 
периода 2005-2009 година, 
определи листата на ГЕРБ 
за впечатляваща, с мно-

жество експерти и силни 
личности и подчерта, че за 
него ще е чест да бъде во-
дач. Той посочи и личните 
ангажименти, които поема 
към бургазлии.

Силвия ШАТЪРОВА

Водачът на листата на 
ГЕРБ - СДС за Бургас 
Любен Дилов заяви, че 
ще лобира за Бургас и 
региона като депутат в 
следващия парламент. 

„Опитът ми от предиш-
ния ми мандат тук сочи, 
че лобизъм изобщо не е 
мръсна дума, когато той 
е регионален. Различие-
то в политическата при-
надлежност не пречи да 
се работи заедно, когато 
става въпрос за Бурга-
ския регион. Като при-
мер ще дам „Натура 
2000“, която беше много 
по-добра възможност, 
отколкото регулацията 
на парк „Странджа“, за 
да могат да се развият 
някакви инициативи. Т.е. 
аз смятам, че наистина 
може да има регионален 
лобизъм. Още повече, 
че от „Гергьовден“ сме 
внасяли и предложения 
и сме готови да отгова-
ряме защо лобираме за 
Бургас, а не за Видин 
примерно“, заяви той.

Кампанията и листата 
в Бургас той определи 
като „не физиономии по 
плакатите, а извършени 
проекти и конкретни ан-
гажименти за следва-
щия парламент“. Дилов 
добави, че тя е фокуси-
рана изключително вър-
ху проблеми на хората в 
областта. 

„Важни ще са съвсем 
конкретни проекти, кои-
то са свързани с местни-
те хора и по общините, 
не само в град Бургас. 
Да не забравяме, че то-

ва са много сериозни 
общини, които не трябва 
да разчитат само на ту-
ризма. И в него дори мо-
же да бъде направено 
още много. Видя се ми-
налата година голямата 
разлика между Севера и 
Юга. Югът беше залят от 
туристи, докато Северът 
изнемогваше, чакайки 
големите самолети и го-
лемите групи. Т.е. тряб-
ва да станем много гъв-
кави и да предлагаме 
продукти извън стан-
дартните. Много българи 
преоткриха отново Чер-
номорието. Има много 
възможности за култу-
рен туризъм, които из-
общо не се използват. 
Минералните бани, 
Странджа, Бегликташ“, 
поясни водачът на бур-
гаската листа.

Според него хората на 
първо място в момента 
се интересуват от здра-
веопазването заради 
COVID-19 пандемията. 

„И там колкото об-
ществени, общински и 
държавни усилия се по-
лагат, все пак личната 
отговорност е най-ва-
жна. Затова призовавам 
бургазлии – пазете се, 
пазете околните, пазете 
възрастните“, апелира 
той.

В посока на образова-
нието Дилов отчете до-
брата работа в начално-
то, основното и средно-
то образование, които 
се надграждат още от 
първия мандат на кмета 
Димитър Николов.

„Ако за последните го-
дини има страхотен ръст 

при началното и средно-
то образование и изклю-
чителни училища, то ви-
сшето се развива с мно-
го по-бавни темпове, от-
колкото ни се иска. До-
бре е, че ще се разширя-
ват университетите и от-
криват нови факултети. 
Ние смятаме да понати-
снем малко и някои от 
големите университети, 
освен Медицинския, да 
отворят филиали тук. 
Около 1300 бургазлии 
учат в УНСС в момента. 

Защо трябва да бият път 
до там и обратно, вмес-
то да си учат тук и рабо-
тят, особено лятото, ко-
гато има повече поми-
нък“, продължи той.

Една нова икономиче-
ска зона е следващата 
важна стъпка за Бургас 
и тук Дилов смята, че 
има известно закъсне-
ние. 

„Няма никакво осно-
вание Пазарджик да има 
по-силна икономическа 
зона от Бургас. Какво 

има в Пазарджик? Лети-
ще ли? Пристанище ли? 
По-близо е до Констан-
тинопол ли? Кое му е по-
важното? Мисля, че тук 
също може много сери-
озно с институционални 
усилия да бъде напра-
вен голям напредък. 
Трябват големи инвести-
тори. Те идват с инфра-
структура, която вече я 
има, но те търсят и хора, 
които са образовани, 
знаят езици. Това в след-
ващите четири години с 
много труд може да про-
мени града“, убеден е 
водачът на листата.

За личната си мотива-
ция отново да се впусне 
в избори, Дилов комен-
тира, че има изцяло но-
во поколение в „Гергьов-
ден“, което има нужда от 
подкрепата му, за да 
стане национално из-
вестно.

„В момента сигурно 
70% от управителните 
органи на „Гергьовден“ 
са заети от бургазлии. И 
това е станало абсолют-
но естествено. Тук бях 
депутат и тук намерих 
тези хора. Мисля, че те 
се нуждаят от една де-
монстрация как се пра-
ви. Те са със страхотна 
експертиза и доста по-
икономически настрое-
ни“, обясни Дилов.

Водачът потвърди на-
меренията на коалиция-
та с ГЕРБ - СДС за спе-
челване на 6 и повече 
мандати от Бургас.

„Щастлив съм, защото 
има много листи, където 
ГЕРБ се отвориха за съв-
сем различни хора, до-

ри бивши противници. 
Идва време да се съби-
рат съчките. Най е лесно 
да се изпокараме. Съд-
бата на многострадал-
ната българска десница 
е доста ясна. Те не са 
престанали да се разпа-
дат като прокажена вър-
тележка, откакто е тръг-
нало да се разпада СДС. 
Ние тук полагаме усилия 
да събираме хора с дяс-
ноцентристко мислене. 
Надявам се, че в новия 
парламент ще има пове-
че представители на та-
ка наречените свободни 
професии. Един Калин 
Вельов не стига. Това е 
голяма прослойка в Бъл-
гария, която генерира 
голям продукт, но е не-
защитена“, каза водачът 
на листата и посочи на-
меренията на БСП за въ-
веждане на плосък да-
нък като нещо лошо за 
този тип професии.

Той предвижда трудно 
съставяне на кабинет в 
следващия парламент, 
но смята, че точно типа-
жи като него – с чувство 
за хумор, колаборатив-
ни, доказали се, че мо-
гат да преговарят с не-
примирими врагове, са 
важни.

Колаборация в пре-
дишния парламент Ди-
лов заяви, че не е видял 
и припомни предложе-
нието на ГЕРБ за рестарт 
на системата, свикване 
на Велико Народно съ-
брание и промяна на 
Конституцията, което бе 
определено от левицата 
като тактически ход за 
отлагане на изборите.

старт на кампанията си

Водачът на листата Любен дилов:

Ще лобирам за Бургас и региона

Деница Николова

Димитър Бойчев



Дона МИТЕВА

От висока смъртност сред 
пчелните семейства се оплак-
ват пчелари в региона. На оп-
ределени места тя достига и 
до 100%. Голяма част от тях не 
могат да си обяснят защо това 
се случва. Въпреки липсата 
на обяснение, мнозина се оп-
лакват, че кошерите трудно са 
презимували. Същевременно 
не желаят да застанат с име-
ната си по ред причини, една 
от които е, че ще загубят и 
малкото финансиране, кое-
то имат. 

„Всички сме много изнер-
вени. Има голяма смърт-
ност, неизвестно от какво. 
Ветеринарите правят провер-
ка, но не вземат проби на пче-
ли, за да се установи какви са 
проблемите. На хората са им 
измрели пчелите, но няма ни-
каква компенсация. Ясно е, че 
имаше сушава година и пчели-
те не са си направили добре 
запасите, ясно е че е имало и 
нерегламентирани пръскания. 
Всичко това се натрупва като 
проблеми и в един момент, ко-
гато има пило в кошерите, те 
трудно оцеляват в студеното“, 
обяснява пчелар. 

Членовете на пчеларско 
сдружение „Бургас“ изпращат 
писмо до Областната дирекция 
„Земеделие“, което да бъде 
препратено в Министерството 
на земеделието, храните и го-
рите. В него са систематизи-
рани техните искания и виж-
дането по въпроси, касаещи 
бранша.

Агенцията по храните запо-
чна масови проверки на пчел-
ните семейства и тяхната ре-
гистрация в цялата страна от 
началото на март. Целта е да 
се проследи здравословно-
то състояние на отглеждани-
те пчелни семейства и да се 
установи дали има завишена 
смъртност. 

В пчелините около Бургас 
също тече проверка – ветери-
нари обследват състоянието 
на пчелните семейства.

Официалните ветеринарни 
лекари, които са на щат в кон-
тролния орган, ще правят про-
верките, за да проследят об-
щото състояние на отглежда-
ните пчелни семейства, броя 
на отпадналите такива и при-
чините за това, както и броя на 
декларираните и отглеждани-
те към момента на проверка-
та пчелни семейства. 

Визитациите по пчелините 
започват седмица след проте-

ста на няколко пчеларски ор-
ганизации пред Земеделското 
министерство. Тогава пчела-
рите обвиниха агроведомство-
то в нормативен хаос и в липса 
на реална представа за това 
колко пчелни семейства из-
мират годишно у нас и какви 
са причините за това. 

Те признаха и че част от про-
блемите се прикриват заради 
обвързването на броя пчелни 
семейства с еврофинансира-
нето за пчеларите. Често за-
ради пчеларските програми и 
задълженията да поддържат 

определен брой пчелни семей-
ства производителите на мед 
не обявяват високата смърт-
ност в пчелините си и статис-
тиката се изкривява.

Ралица Кунева и Димитър 
Станчев, освен че имат четири 
деца, притежават и 2200 коше-
ра, които заедно с целия екип 
представляват “Пчеларска 
ферма Странджа“.

Тези 2200 броя пчелни се-

мейства са разположени в 32 
пчелина на различни чисти 
места из Странджа. Базата им 
се намира в село Индже вой-
вода, а пчелините са в окол-
ностите на няколко села като 
Калово, Бяла вода, Младежко, 
Зидарово и самото Индже 
войвода. 

Според  запознати  в 
България няма друга такава 
модерна база и такъв пчелин 
като цяло, който може да се 
мери с най-добрите в Европа и 

дори да ги превъзхожда. 
Самият Митко е ветерина-

рен лекар и залага много на 
научния подход при отглеж-
дането на пчелите. Той не от-
рича, че тази година има мор, 
но е категоричен, че причина-
та трябва да се търси много по-
дълбоко и подходът в никакъв 
случай не трябва да е решава-
не проблемите на парче.

„Много са факторите, кои-
то влияят върху развитието 
на пчелите. Да, сега започна 

да се тръби и Министерството 
спусна проверка. Ще се уста-
новят загубите и за кого ще ос-
танат – за собсвениците. При 
пчеларството, което е една 
култура, която е на ръба меж-
ду животинския и растителния 
свят, всичко е много сложно.

Няма как едно пчелно се-
мейство твърде лесно да го 
подмениш, като кравата, овца-
та или друго животно. Според 
мен е сгрешена цялата сис-
тема“, казва пчеларят, под-
чертавайки това, че година-
та бе изключително тежка за 
този бранш. Повлияла е су-
шата, също така огромни-
те температурни амплитуди. 
Климатичните промени не са 
от вчера. Задълбочаващите 
се проблеми с пчелните се-
мейства са вече от 4-5 годи-
ни. Те са индикатор за тези 
промени. Но балансът е скъ-
сан много по-рано. „В пчелни-
те семейства този баланс, об-
разно казано, е разделен на 
по 33% - пило, вътрекошерна 
пчела и външнокошерна пче-

ла. Ако се разбие този баланс, 
няма как кошерът да работи 
добре. Географски този ба-
ланс е разрушен най-вече по-
край източните, югоизточните, 
целия южен и целия югозапа-
ден район – обяснява пчеларят 
и продължава: – Единствено в 
Плевенско по-малко се оплак-
ват от смъртност при пчелните 
семейства“. 

Завишената смъртност на 
пчелните семейства води и 

често до кражба на кошери 
или пък на мед. „Аз имам един 
пчелин, който всяка година 
го ограбват. Или му отмъкват 
меда. Така ние имаме едни 100 
кошера, които ги пишем на пя-
съка“, казва Димитър Станчев. 
Освен това той дава пример, 
че и при неговите пчелини 
смъртността варира от 5%, ко-
ето е стандартно и такива, ко-
ито са поразени 95%. А раз-
стоянието между двата пче-
лина не е повече от 5 киломе-
тра по въздух. Пчелите се гле-
дат по един и същи начин, ра-
боти се и по въвеждането на 
иновативни храни, прави се 
анализ на баланса.

Държавната профилактич-
на програма, според младия 
пчелар е твърде формална. 
Полагат се по четири лева на 
вещо лице да види кошерите – 
два пролет и два лева есен. „Аз 
съм ветеринар по образование 
и още в университета знам до 
каква степен е залегнало обу-
чението за пчелите – то е твър-
де малко. Така че ветеринарят, 
който ще дойде, има голяма ве-
роятност да знае по-малко от 
самия пчелар. Нищо, че пче-
ларство се учи и във ветери-
нарния, и в аграрния универ-
ситет. Много рядко има вете-
ринар, който е много наясно с 
пчеларството“. По негови думи 
има и такива ветеринари, кои-
то просто подписват дневници-
те и слагат печата си.

Като изключим големите 
пчеларски ферми, които не 
само изхранват семейства, но 
се дава хляб и на други хора, 
голяма част от пчеларите са 
на т. нар. любителско ниво. 
Приемат отглеждането на ко-
шери като съпътстваща дей-
ност и там проблемите са още 
по-сериозни, заради неотде-
ляне на достатъчно време за 
пчелите и оскъдни знания за 
тях. Към това се добавят и за-
губите от некачествената ра-
ботна ръка, която собствени-
ците на пчелини са принуде-

ни да наемат. 
„Няма голям и малък 

пчелар, трябва да рабо-
тим заедно помежду си 
и с научните институти 
също. В нашата фер-
ма работим с два ин-
ститута. Просто е за-
дължително бизнесът 
да работи с науката. 
Тогава нещата се по-
лучават. Всяка разум-

на държава отделя ми-
нимум 5% от БВП за на-

учни изследвания. А ние 
сме толкова непостоянни 

в действията си не само при 
нас, а във всички отрасли“, 
казва Станчев.

Младият пчелар изрази съм-
нения и за ефикасността на 
специалната платформа, чрез 
която вече ще става уведомя-
ването за пръскане от страна 
на зърнопроизводителите.

“Аз съм и от двете страни – 
имам и достатъчно земя. Бях 
предложил нещо, което са из-
мислили французите. Има една 
платформа, където всяка една 
техника да е свързана с джипи-
ес, и която следи всяка пръс-
качка в страната. Има тракинг, 
който наблюдава пръскачка-
та и същевременно си върви 
старият начин на обявяване, 
чрез кметовете. Това е ефек-
тивно“, обяснява пчеларят сво-
ето предложение, изразявай-
ки разбиране към онези сто-
пани, които трябва да пръс-
кат, хвърляйки много пари за 
препарати.

Обобщавайки своите виж-
дания, Димитър Станчев каз-
ва, че трябва да се направи 
цялостна концепция за раз-
витие на пчеларството и да се 
дава превес на научната база, 
защото климатичните проме-
ни и другите вредни факто-
ри ще продължат да влияят 
върху развитието на пчелни-
те кошери.

Чф4 Тема на деня9-11 МАРТ 2021

И в Бургаско изпищяха от  
мор по пчелите4 Пчелари не могат да посочат 

конкретна причина за затриването 
на пчелните семейства

4 Агенцията по храните започна 
масови проверки

Димитър с цялото си семейство

Част от базата в село Индже войвода на Димитър Станчев и Ралица Кунева

ОБЯВА
Мирослав Жеков Александров и Димитър Михов Хаджиатанасов 

уведомяват за инвестиционно предложение: "Изменение на ПУП-
ПРЗ за УПИ VII-838, кв.24, по плана на кв.Сарафово, гр.Бургас, 
ПИ с идентификатор 07079.820.250 и последващо изграждане на 
жилищна сграда"

ОБЯВА
"ДЕВА Бродкаст" ЕООД съобщава, че във връзка с изискванията 

на НУРИЕОПП е изготвено искане по Приложение №4 и информация 
по чл.8а от Наредбата за ЕО свързани с инвестиционно предложе-
ние: "Изменение на ПУП-ПРЗ за УПИ XX-14,34, кв.6, в устройствена 
зона 13/Смф, ПИ с идентификатор 07079.2.1404 и 07079.2.1367, 
по КК на гр.Бургас по действащ ПУР". Информацията е на разполо-
жение на интересуващите се всеки работен ден от 10.03.2021 г. до 
25.03.2021 г. от 11:30 до 12:00 в офиса на МУЛТИ ЕКО КОНСУЛТ 
гр. Бургас, ул. "Ген. Скобелев" №6.

ОБЯВА
На основание чл.4, ал.1 от НУРИОВОС, „ТОБИ ХОЛИДЕЙ“ ЕООД, 

уведомява всички заинтересувани физически и юридически лица, 
че има следното инвестиционно предложение за: Изграждане на 
вилни сгради в поземлен имот с идентификатор 48619.9.532 по КК 
на гр. Царево, м. „Дядо Ильова бахча“, Община Царево“

Лице за контакти: Атанас Стоянов-пълномощник
Тел.: 0888249456



Единствената дама, коя-
то кметува в едно от селата 
на община Айтос - Дрянко-
вец, е Севие Пехливанова. 
Традиционно, на Осми март 
Пехливанова събира всички 
жени от селото, за да праз-
нуват заедно в кметството. 
Винаги с цветя, погачи и до-
машни лакомства. 

За първи път тази годи-
на, заради пандемията, об-
щоселски осмомартенски 
празник в Дрянковец няма-
ше, но пък всяка от жените 
беше удостоена с внимание 
и сърдечен поздрав. 

Стотици саксии с цветя 
осигури разтропаната кмети-
ца и още рано сутринта оби-
коли селските къщи. Всяка 
от дрянковските дами получи 
цвете и топли пожелания за 
здраве и благополучие!

НП

Кметът Васил Едрев и То-
дор Атанасов, представител 
на „Булелектрикс“ ООД - Со-
фия подписаха договор за 
възлагане на обществена по-
ръчка с предмет: „Реконструк-
ция улично осветление по ул. 
„Братя Миладинови”, „Софро-
ний”, „Щерю Русев”, „Богори-
ди”, „Вардар”, „Райна Княги-
ня”, „Н. Рилски”, „Дядо Стой-
но”, „Д-р Павлов” гр. Айтос”.

По обявената от Община 
Айтос обществена поръчка 
за изпълнител на проекта 
са кандидатствали пет фир-
ми. „Булелектрикс“ ООД е 
класирана на първо място с  
комплексна оценка от 100 т., 
и тя ще извърши строител-

но-монтажните работи по ре-
конструкцията на уличното 
осветление на деветте град-
ски улици. Общата стойност 
за изпълнение на всички дей-
ности по предмета на догово-
ра, сключен с изпълнителя, е 
155 278,92 лева с ДДС.

Срокът за изпълнение на 
възложените строително-
монтажни работи започва 
да тече, считано от датата 

на подписване на протоко-
ла за откриване на строи-
телна площадка и за опре-
деляне на строителна линия 
и ниво, и приключва с под-
писването на Констативен 
акт за установяване годност-
та за приемане на строежа, 

научи НП.
На улиците „Братя Мила-

динови”, „Софроний”, „Щерю 
Русев”, „Богориди”, „Вар-
дар”, „Райна Княгиня”, „Н. 
Рилски”, „Дядо Стойно”, 
„Д-р Павлов” в Айтос, улич-
ното осветление е изпълне-

но като въздушна мрежа, 
на стоманобетонови стъл-
бове и осветители с натри-
ева лампа. При реконструк-
цията на района ще се пре-
махнат стълбовете, въздуш-
ната мрежа и ще се проек-
тира и изгради ново улично 

осветление. Чрез монтиране 
на нови стълбове, допълни-
телно монтиране на ел. мре-
жа, с подземно окабеляване 
и монтиране на LED улични 
осветителни тела, уличното 
осветление ще бъде осъвре-
менено и подобрено в значи-

телна степен, са очакваните 
резултати от изпълнението 
на проекта.

Очаква се подписване на 
договора за финансиране 
на още един общински про-
ект за айтоските улици „Бра-
тя Миладинови“, „Богориди“ 
и „Софроний“. Проектът е 
за реконструкция на трото-
арните настилки на тези три 
улици, по които има интен-
зивен пешеходен и автомо-
билен поток. По проекта се 
предвижда и осигуряване на 
достъпна среда за хората с 
увреждания. 

Това е един от общински-
те проекти, одобрени от СНЦ 
МИГ-Айтос, за финансира-
не чрез Стратегията за Во-
дено от общностите мест-
но развитие. Общият раз-
мер на допустимите разхо-

ди, одобрени от МИГ-Айтос е 
389 982.66 лева. Проектът е на 
етап проверка в ДФ "Земе-
делие", безвъзмездната фи-
нансова помощ ще е в раз-
мер на 100%. 

НП
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За Осми март - всяка дрянковска дама с цвете и пожелания

Ул. "Братя Миладинови"

Айтос – центърът Ул. "Софроний"

Ново улично осветление по общински 
проект за ул. „Братя Миладинови”, 
„Софроний”, „Щерю Русев”, „Богориди”, 
„Вардар”, „Райна Княгиня”, „Неофит 
Рилски”, „Дядо Стойно”, „Д-р Павлов”

Кметът Васил Едрев подписа договор 
за реконструкция на уличното 

осветление на девет айтоски улици

Кметицата Пехливанова на общосел-
ска обиколка



За пета поредна годи-
на спортният клуб по бор-
ба „Руен” - с. Руен, спече-
ли финансиране по проект 
на Програма „Спорт за де-
цата в свободното време 
2020”, Направление „На-
чално обучение”, финанси-
ран от Министерството на 
младежта и спорта. Стар-
тът на проекта беше даден 
на 1 март т.г.

В заниманията се включ-
ват 30 деца от село Руен. Те 
участват в спортните зани-
мания в две възрастови гру-
пи: І група - деца на 7-11 го-
дини, и втора група - на 11-
13 години. Заниманията ще 
се провеждат на два етапа 
в Спортната зала в Руен - 
І-ви етап - от 1 март до 30 
юни 2021 г. и ІІ-ри етап - от 
1 септември до финала на 

проекта на 31 октомври т.г.. 
Целта е мотивиране на де-
цата за системно спорту-
ване.

Програмата на ММС оси-
гурява финансирането на 
дейностите. Клубът ще съ-
финансира проекта и ще 
организира турнири за 
участниците, заяви един от 
треньорите Николай Кур-
тев. Освен него, в дейност-

ите по проекта се включ-
ва още един квалифициран 
специалист - треньорът Ке-
мал Кемал.

Заниманията ще се про-
веждат в три дни от седми-
цата, по един астрономи-
чески час.   Основната цел 
на проекта е разширяване 
на обхвата на децата, които 
участват в спортни занима-
ния, подобряване на физи-
ческата им дееспособност, 
разнообразяване и пълно-
ценно използване на сво-
бодното им време. Важна 
задача, която си поставя 
екипът по проекта, е попу-
ляризирането сред деца-
та на спорта борба свобо-
ден стил, който не е вклю-
чен в учебните програми 
по физическо възпитание 
и спорт.

Спортните занимания 
под тази форма имат пъл-
ната подкрепа на родители-
те като полезно начинание 
за противодействие на рис-
ковите фактори от всякакъв 
род, заобикалящи подра-
стващите. Целта е изграж-
дане на положителни ка-
чества и ценности у деца-
та, отдалечаващи ги от на-
силие, дрога и други вред-

ни явления. 
Партньори по проекта 

на Спортен клуб по бор-
ба „Руен” са Община Руен, 
СУ „Елин Пелин” - с. Руен 
и ОУ „А. С. Макаренко” - с. 
Речица.

С финансиране по проек-
та клубът ще закупи спорт-
ни пособия, необходими 

при заниманията с деца-
та. Осигурено е медицин-
ско лице, което следи здра-
вословното състояние на 
участниците. Предвидени 
са и разходи за информа-
ционни материали и гра-
моти при провеждането на 
турнири в рамките.

НП
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ВАЖНИ СРОКОВЕ 
за

ИЗБОРИТЕ ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ
за НАРОДНО СЪБРАНИЕ на 4 април 2021 Г.

Във връзка с произвеждането на избори за народни 
представители за Народно събрание на 4 април 2021  
година всеки гласоподавател след проверка в избира-
телния списък може да поиска: от датата на обявяване 
на избирателните списъци  22.02.2021 г. :

До 20.03.2021г

Избиратели с трайни увреждания, 
които не им позволяват да упражнят 
избирателното си право в изборното 
помещение, но желаят да гласуват с 
подвижна избирателна кутия, заявя-
ват желанието си в писмена форма 
чрез заявление по образец или чрез 
електронно заявление през интернет 
страницата на общините по постоян-
ния им адрес или настоящия им ад-
рес в случаите, когато своевременно 
е направено искане по чл.36 от Из-
борния кодекс за гласуване по на-
стоящ адрес

До 20.03.2021 г

Избирател, чийто постоянен и насто-
ящ адрес са в различни населени 
места, може да поиска да бъде впи-
сан в избирателния списък по насто-
ящ адрес.

До 27.03.2021 г.

Избирател, спрямо когото са допус-
нати непълноти и грешки в избира-
телния списък подава заявление за 
отстраняването им до общинската 
администрация

До 29.03.2021 г.

Избиратели с трайни увреждания, 
които не им позволяват да упражнят 
избирателното си право в изборно-
то помещение и желаят да гласуват 
с подвижна избирателна кутия, но не 
са подали заявление в срок по чл.37, 
ал.1 от Изборния кодекс (20.03.2021г.), 
може да гласуват с подвижна изби-
рателна кутия, ако заявят това и при 
условие че на територията на насе-
леното място е назначена подвиж-
на СИК

Клуб по борба „Руен“ с нов 
проект, финансиран от ММС

До г-н Васил Едрев
кмет на община Айтос

Уважаеми господин Едрев,
Сърдечно Ви поздравявам по 

случай 3-ти март, Деня на Осво-
бождението на България от ос-
манското иго.

Този празник символизира не 
само свобода от истинските око-
ви на кърваво робство и тирания 
на онези, които се смятаха за гос-
подари над други хора, той симво-
лизира свобода на човешкия дух, 
победа на морал и естествено же-
лание на един народ да бъде неза-
висим и сам да избира бъдещето 
си, без да се подчинява на запо-
веди и деспотични сатрапи. Това 
го разбираха в България. Това до-
бре го разбираха и в Русия, и им-
ператор Александър ІІ изпрати 
войски, за да помогне на братята 
по език и вяра да си върнат това, 
което притежаваха по право - тях-
ната Родина.

Ние, потомците на руските 
войници и българските опълче-
нци, трябва да направим всич-
ко подвигът им да не бъде забра-

вен, за да не се повторят тъмни-
те времена. Героите не умират, 
докато пазим памет за велики-
те им дела.

Желая здраве, успех и късмет на 

Вас и всичките жители на града.
Честит празник!

ГЕНЕРАЛЕН КОНСУЛ
В. КЛИМАНОВ   

30 деца ще спортуват организирано

ЗКПУ „Балкан“, с. Планиница
ПОКАНА

На основание чл.16, ал.3, т.1 от ЗК, и с протокол 
№1/2021 год., Управителният съвет на ЗКПУ „Балкан“, 
с. Планиница, свиква Общо годишно отчетно-изборно 
събрание, което ще се проведе на 27.03.2021 г. от 18:00 
часа в читалището на село Планиница, при следния 

Дневен ред:
1. Приемане и освобождаване на член-кооператори.
2. Отчетен доклад на Управителния съвет.
3. Отчетен доклад на Контролния съвет.
4. Приемане на годишен финансов отчет за 2020 год.
5. Вземане на решение за освобождаване на члено-

вете на Управителния съвет и Председателя, поради из-
тичане на мандата.

6. Вземане на решение за освобождаване на членове-
те на Контролния съвет, поради изтичане на мандата.

7. Избиране на нов управителен съвет и подгласници 
и определяне на броя и мандата им.

8. Избор на председател на кооперацията и опреде-
ляне на мандата му.

9. Избиране на нов контролен съвет и подгласници и 
определяне на броя и мандата им.

10. Приемане на решение за предоставяне на пълно-
мощия на УС и председателя на кооперацията да сключ-
ват договори за кредити: с банки, ДФЗ, Разплащателна 
агенция, юридически и физически лица и др.

11. Разни.
   При липса на кворум събранието ще се проведе един 

час по-късно, на същото място, при същия дневен ред. 

ПОКАНА
За свикване на редовно Общо събрание на 

Сдружение с нестопанска цел Ловно- рибарско 
дружество „Сокол“ гр. Айтос.

Управителният съвет на Сдружение Ловно-рибарско 
дружество „Сокол“ - гр. Айтос, със седалище гр. Айтос, 
ул. „Васил Левски“ 1, на основание чл.26 от Закона за 
юридическите лица с нестопанска цел и чл.30, ал.22 от 
Устава на сдружението свиква Общо отчетно събра-
ние на Сдружение Ловно-рибарско дружество „Сокол“ 
- Айтос, което ще се проведе на 22.04.2021 г. (четвър-
тък) от 18.00 ч., в залата на „Военен клуб“ гр. Айтос 
на ул. „Станционна“ 29.

1. Установяване на легитимността на членовете.
2. Отчет на УС за дейността и финансите на сдруже-

нието през 2020 г.
3. Отчет на КС за дейността му през 2020 г.
4. Приемане на годишен план за дейността на Сдру-

жението.
5. Приемане на бюджет за 2022 г.
6. Определяне размера на членски внос и встъпите-

лен членски внос за 2022 г.
7. Избор на делегати за ОС на НЛРС - СЛРБ.
8. Разглеждане на жалби от членове на сдружение-

то.
9. Прекратяване на членство на членове на сдруже-

нието.
10. Разни. 
Управителен съвет на Сдружение Ловно-рибар-

ско дружество „Сокол“ - гр. Айтос.

Поздрав към кмета Васил Едрев и айтозлии от

ГЕНЕРАЛНОТО КОНСУЛСТВО НА РУСКАТА ФЕДЕРАЦИЯ ВЪВ ВАРНА, РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ

6 февруари 2021 г. - Генералният консул на Руската федерация 
във Варна В. Климов и кметът Васил Едрев на честването на 143 г. 
от Освобождението на град Айтос

ОБЩИНА АЙТОС
СЪОБЩЕНИЕ

Във връзка с писмо с вх. №12-00-26/04.02.2021г. на 
Държавна агенция „Безопасност на движението по пъ-
тищата“, Община Айтос уведомява всички собствени-
ци на животновъдни обекти с пасищни селскостопан-
ски животни, че следва стриктно да спазват чл. 106, ал. 
1 от Закона за движението по пътищата, съгласно кой-
то водачите на пътни превозни средства с животинска 
тяга, на животни или на стада трябва непрекъснато да 
направляват животните, така че да не създават пречки 
и опасности за движението, и да не ги оставят без над-
зор в обхвата на пътя.



Извънредната епидемична 
обстановка през 2020 г. не се 
е отразила съществено върху 
разглеждането и срочното при-
ключване на делата в Районен 
съд - Айтос. Магистратите и съ-
дебната администрация са по-
стигнали много добри резулта-
ти, усилията им са били вложе-
ни в правилната посока. Зна-
чително е намален броят на ос-
таналите стари дела, образува-
ни преди 2015 г., което е инди-
кация за положените усилия от 
страна на съдиите за подобря-
ване срочността и качеството 
на правораздаване. 

Това са само част от изво-
дите в отчета на съдия Мария 
Дучева - председател на Райо-
нен съд-Айтос, администрати-
вен ръководител, за дейността 
на съдебната институция през 
2020 г. Анализът и резулаттите 
от работата на съда през м.г. 
бяха огласени на Общо събра-
ние на магистратите през ми-
налата седмица.

Има новини и откъм кадро-
вия състав на айтоския съд. От 
началото на м. март т.г. в Ра-
йонен съд - Айтос има двама 
нови магистрати. В съдебната 
зала вече влиза съдия Ивайло 
Кънев, който идва от Софийски 
градски съд. В Айтос пристигна 
и нов държавен съдебен изпъл-
нител - Таня Савова, научи НП 
от съдия Дучева.

Според съдебната статис-
тика, постъпилите през 2020 г. 
новообразувани дела са общо 
1523, от които 499 - наказателни 
и 1024 - граждански дела. Раз-
гледани са общо 1686 дела, в 
т.ч. новопостъпили и останали 
за разглеждане от предходни 
години, от които 1554 са при-
ключили с акт по същество. 
В края на 2020 г. са останали 
несвършени 132 дела. Тенден-
цията е към намаляне броя на 
висящите дела, като за поред-
на година са разгледани и при-
ключени по-голям брой дела от 
новообразуваните.

Проведени са 5419 заседа-
ния, при 4074 заседания за пре-
дходната година. Средната ме-
сечна натовареност за съдия 
по щат в съотношение разгле-
дани - свършени е 35,13 бр. и 
32,38 бр, а действителната на-
товареност – разгледани 46,83 
бр., и свършени – 43,17 бр. По-
стъплението на граждански и 
наказателни дела сочи общо 
476 бр. в актива на съдия Ма-
рия Джанкова, за съдия Таня 
Спасова – общо  492 бр.  и за 
съдия Мария Дучева - общо 
585 дела. 

В Айтоския районен съд са 
останали за разглеждане ма-
лък брой дела, образувани 
предходни години - общо 86, 
като най-старите дела на про-
изводство са образувани през 
2014 г. Всички те са за делби, 
по които многократно са кон-
ституирани наследници на ос-
новните свиделители, или са 
спрени до произнасянето на 
друг съдебен състав по спор, 
висящ пред ВКС.

В срок до 3 месеца са при-
ключили 1410 дела, или 91%. 
За поредна година съдът за-
пазва добрите си резултати 

за срочно произнасяне на съ-
диите. Запазва се и тенденци-
ята за съществен брой образу-
вани и решени дела по иско-
ве по Семейния кодекс. През 
последните 5 години броят им 
се е увеличил три пъти, сочи 
отчетът.

През годината се е увели-
чило постъплението на молби-
те по Закона за защита от до-
машно насилие. Като причина 
се сочи обявеното в страната 
извънредно положение и при-
нудителната карантина. На-
блюдава се и друга интерес-
на тенденция - на увеличава-
не процента на исковите про-
изводства, като своеобразен 
пик бележат исковете за уста-
новяване на вземания. Ръстът 
на постъплението на този тип 
дела през последните три го-
дини е 260%, става ясно от да-
нните в отчета.

Най-често извършвани в съ-
дебния район продължават 
да са общоопасните престъ-
пления, особено по транспор-
та, посегателствата против 
собствеността, преди всичко 
кражбите, следвани от прес-
тъпните посегателства про-
тив брака, младежта и семей-
ството, и тези против личност-
та. Многократно се е увеличил 
броят на делата за управление 
на МПС след употреба на нар-
котични вещества, както и слу-
чаите, когато съдът е постано-
вил наказанието да бъде из-
търпяно ефективно. Що се от-
нася до броя на образуваните 
административно-наказател-
ни дела, той е намалял спря-
мо предходната година. 

Според статистиката, само 
по постъпилите за разглеж-
дане 141 дела от общ харак-
тер са проведени 489 съдеб-
ни заседания. През годината 
няма върнати за доразслед-
ване дела. Положителна е тен-
денцията към намаляване броя 
на върнатите за доразследва-

не дела, благодарение на  ра-
ботните срещи между съдии-
те в РС-Айтос и прокурорите в 
РП-Айтос, с цел обсъждане на 
съдебната практика. 

Общият брой на осъдените 
през 2020 година лица е 119: 
за престъпления против ли-
чността са осъдени 2 лица; 
против правата на граждани-
те – 1 лице; против брака, се-
мейството и младежта – 10 
лица; против собствеността – 
16 лица; против стопанство-
то – 3 лица; против държава-
та и обществените организа-
ции – едно лице; за документ-
ни престъпления – 3 лица; за 
престъпления против реда и 
общественото спокойствие – 
няма осъдени; за общоопас-
ни престъпления – 99 лица; по 
НЧХД – едно лице; по чл.78 ”а” 
от НК – 42  лица;

Прекратени са общо 325 
дела, от тях граждански - 166 
с постигната между страните 
спогодба или по други причи-
ни. Има тенденция към увели-
чаване броя на делата, прекра-
тени със спогодба между стра-
ните. Положителната статис-
тика в тази посока безспорно 
е резултат от усилията на съ-
диите в РС-Айтос, които през 
изминалите години са преми-
нали обучение по медиация и 
активно са напътствали стра-
ните към доброволно урежда-
не на споровете, като сред-
ство и двете страни да оста-
нат доволни.

 Прекратените наказателни 
дела са 159 - основната причи-
на е постигане на споразуме-
ние между РП-Айтос и подсъди-
мия, което се е случило по 91 от 
общо прекратените дела. 

През годината са  обжал-
вани общо 142 броя актове 
по граждански и наказателни 
дела, от тях решения по граж-
дански дела - 82 бр. Общо об-
жалвани са 60 актове от поста-
новените общо 334 присъди по 

наказателни дела. 69% от всич-
ки обжалвани и протестирани 
актове по наказателни дела са 
били потвърдени. 

Според анализа, броят на 
свършените дела в РС - Айтос е 
по-голям от този на новообра-
зуваните. Като причина за това 
съдия Дучева сочи  положени-
те усилия на съдиите в РС - Ай-
тос за решаване на останалите 
стари дела, образувани преди 
2015 г., както и срочното про-
изнасяне по новообразувани-
те дела. "Адмирации заслужа-
ват усилията на съдиите - дела-
та не просто да се разглеждат 
и решават в рамките на раз-
умните срокове, но и преиму-
ществено, това да става в рам-
ките на 3-месечния срок, като 
по 1410 дела, или в 91% съдеб-
ният акт е бил постановен в 
този тримесечен срок, въпре-
ки натовареността на съдии-
те", твърди още председателят 
на РС-Айтос.

 Като административен ръ-
ководител, съдия Дучева е въ-
вела редица мерки за контрол, 
с цел недопускане забавяне на 
правосъдието. Извършван е 
ежемесечен контрол по отно-
шение срочността на постано-
вяване на съдебните актове и 
справки за ненасрочените съ-
дебни дела. Извършвани са пе-
риодични проверка на спрени-
те дела, годишна инвентариза-
ция на делата в деловодства-
та, проверки на деловодните 
книги и регистри, осъществя-
ван е контрол по отношение 
на събираемостта на държав-
ните такси.

През годината в РС - Айтос 
са издадени 3074 бр. свидетел-
ства за съдимост, извършени 
са 847 бр. справки и са въведе-
ни 184 бр. бюлетини. Архивира-
ни от началото на годината до 
31.12.2020 г. са общо 947 дела, 
от тях: 579 бр. граждански и 368 
бр. наказателни дела.         

След сключване на спора-
зумението за сътрудничество 
за принудително събиране на 
вземанията на органите на съ-
дебната власт с Камарата на 
частните съдебни изпълнители 
през 2016 г., тенденцията е към 
увеличаване на приходите. В 
съдебния район – Окръжен съд 
гр. Бургас, седем частни съдеб-
ни изпълнители са изявили съ-

гласие за съвместни действия 
с органите на съдебната власт, 
на които Районен съд-Айтос из-
праща изпълнителните листи 
за принудително събиране на 
вземанията. Постъпилите суми 
към 31.12.20 г. по изпълнител-
ните дела на ЧСИ са в размер 
на 321,04 лв.. Събирането на 
публичните вземания се въз-
лага и на Държавни съдебни 
изпълнители. От образувани-
те изпълнителни дела, сумата, 
постъпила по банковата смет-
ка на Районния съд към края на 
2020 г., е в размер на 24 055,74 
лв. Към 31.12.2020 г. постъпили-
те приходи по сметка на Райо-
нен съд Айтос са в размер на 
215  206 лв.

Към дейността на Районен 
съд – Айтос принос имат дър-
жавният съдебен изпълнител 
и съдията по вписвания. Об-
разувани са 258 бр. изпълни-
телни дела, за общата сума от 
578 286 лева. Прекратените из-
пълнителни дела са 241, от ко-
ито 174 са прекратени поради 
изпълнение на задължението. 
Общият брой висящите изпъл-
нителни дела към 31.12.2020 г., 
по които държавният съдебен 
изпълнител работи, са 1644.

В РС - Айтос са постъпи-
ли за вписване, отбелязване 
и заличаване общо 3793 мол-
би. По 3777 от тях е разпоре-
дено вписване, съответно - от-
белязване или заличаване. По 
всички молби за вписвания, от-
белязвания или заличавания 
е дадено съответното разпо-
реждане  или е постановено 
определение за отказ, в деня 

на входиране на документите в 
Службата по вписвания.

Постъпили са общо 2244 бр. 
искания за писмени и устни 
справки по имотния регистър. 
От тях по разпореждане на съ-
дията по вписванията са изда-
дени 372 удостоверения и 182 
бр. заверени преписи от вписа-
ни актове, извършени са 1690 
бр. справки. През периода са 
приети за съхранение 13 бр. 
публични нотариални завеща-
ния, обявявани са 5 бр. само-
ръчни завещания. 

В РС - Айтос нивото на тех-
ническа обезпеченост е висо-
ко. Всяко работно място е обо-
рудвано с компютър и софтуе-
рен продукт. Закупена е нова 
техника, от средата на м. ав-
густ м.г. успешно е внедрена 
и работи Единна информацион-
на съдебна система. За нужди-
те на съдиите и администраци-
ята е осигурена правноинфор-
мационна система, с цел обез-
печаване на последните акту-
ализации в действащото зако-
нодателство.

През 2021 г. усилията на РС 
- Айтос са насочени към връ-
щане към нормалния ритъм на 
работа, към повишаване на 
теоретичната и практическа-
та подготовка на магистрати-
те и съдебните служители, и 
активната  работа за повиша-
ване общественото доверие и 
авторитета на съда. Това са 
новите цели на съдебната ин-
ституция, поставени пред ма-
гистраните в отчета на пред-
седателя на РС-Айтос, съдия 
Мария Дучева. 
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91% от делата в Районен съд - 
Айтос приключени до три месеца

Клуб по борба „Руен“ с нов 
проект, финансиран от ММС

ОБЩИНА АЙТОС
СЪОБЩЕНИЕ

Община Айтос уведомява всички собственици на жи-
вотновъдни обекти с пасищни селскостопански живот-
ни, регистрирани в Интегрираната информационна сис-
тема на БАБХ, че срокът за подаване на заявления за 
ползване на общински мери  и пасища съгласно чл.37и 
от ЗСПЗЗ е от 1 до 10 март 2021г.

Списък с необходимите документи, образци на заяв-
ленията и приложенията към тях се предоставят в Цен-
търа за услуги и информация на гражданите, на партер-
ния етаж в сградата на Община Айтос.

План за паша 2021-2022 г., на сайта на Община 
Айтос aytos.bg

ОБЩИНА АЙТОС

СЪОБЩЕНИЕ

Община Айтос напомня на гражданите, че е строго 
забранено изхвърлянето на едрогабаритни отпа-
дъци до контейнерите за битови отпадъци - легла, 
дивани, матраци, дюшеци, строителни материали, ста-
ри гуми и дограма, излязло от употреба електрическо 
и електронно оборудване и др.

На нарушителите ще бъдат съставени актове.
Нуждаещите се от повече информация могат да 

се свържат със Старши експерт Катя Иванова, Еко-
лог в Община Айтос на тел. 0897/ 992 321.

На основание чл.175 и чл.183, ал.3 от Изборния ко-
декс  във връзка с  предизборната кампания за Из-
борите за  народни представители за Народно съ-
брание на 04.04.2021 г., кметът Васил Едрев изда-
де Заповед№ РД-08- 126 от 01.03. 2021 год., в коя-
то се определят местата за поставяне на агитаци-
онни материали, както следва:

В град Айтос агитационни материали се поставят на 
фасадата /прозорците/ на сградата на Общинския цен-
тър за социални и здравни услуги, ул.”Васил Левски” 
№3. Агитационни мателиали в населените места се по-
ставят на таблата на сградите на кметствата. На имоти, 
собственост на физически или юридически лица, агита-
ционните материали могат да бъдат поставяни, след раз-
решение на собственика или управителя на имота.

Партиите, коалициите и инициативните комитети в 
срок  до три дни, след датата на провеждане на избо-
рите са длъжни да премахнат поставените от тях агита-
ционни материали.

КЪДЕ СЕ ПОСТАВЯТ 
АГИТАЦИОННИТЕ 
МАТЕРИАЛИ НА 

ПАРТИИТЕ И 
КОАЛИЦИИТЕ?

Председателят на РС-Айтос - съдия Мария Дучева

Районен съд-Айтос

От март 2021 г. - нов съдия и нов държавен съдебен изпълнител в айтоската съдебна институция



За поредна година спор-
тен клуб по борба "Айтос" 
кандидатства и спечели 
финансиране на проект по 
Програма „Спорт за децата 
в свободното време 2019 г.”, 
направление „Начално обу-
чение”, на Министерството 
на младежта и спорта. 

Две възрастови групи 
7-11 години и 11-13 години, 
с общо 30 момчета от Айтос 
започнаха занимания в за-
лата за тренировки на клуба 
в бившето ОУ "Любен Кара-
велов" на 1 март т.г. Децата 
са ученици от айтоските СУ 
"Христо Ботев" и СУ "Нико-
ла Вапцаров".

Дейностите по проекта ще 
се изпълняват на два етапа, 
съобразени с лятната ва-
канция на учениците. Пър-
вият етап ще се проведе от 
1 март до 30 юни 2021 г., а 
вторият - от 1 септември до 
финала на проекта на 31 ок-
томври т.г.. Идеята е зани-
манията да мотивират де-
цата за системно спортува-

не, и да дадат възможност 
на треньорския екип да под-
бере млади състезатели с 
перспективи за развитие в 
борбата. 

Заниманията се провеж-
дат по график, тренировки-
те се водят от квалифици-
рани спортни специалисти 
- Ружди Ахмед и Октай Ха-
сан. Нито едно от децата 
досега не се е занимавало 
със спорт. Сега участниците 
от двете възрастови групи 
за първи път, напълно без-
платно, ще ползват спорт-
ната база и ще учат азбука-
та на борбата. 

Досега на децата, включе-
ни в проекта, не е бил пре-
доставен шансът да участ-
ват в организирани спорт-
ни занимания. Интересът 
е изключително голям и от 
страна на родителите, кои-
то споделят целите, поста-
вени от проекта и Програ-
мата на ММС. Те са катего-
рични, че спортът е най-до-
брата и полезна алтернати-

ва за свободното време на 
децата им.

Конкретните задачи, кои-
то си поставя ръководство-
то на СКБ "Айтос", са съз-
даване на по-добри усло-
вия за децат и намиране 
на подходящите форми за 
преодоляване на нездраво-
словния и заседналия начин 
на живот. 

Проектът се осъществя-
ва чрез ефективно публич-

но партньорство и взаи-
модействие на Сдружение 
„Спортен клуб по борба Ай-
тос” - гр. Айтос с Община Ай-
тос. Партньори по проекта 
са и вестник „Народен при-
ятел”, СУ „Хр. Ботев” – Ай-
тос, СУ „Н. Вапцаров” - Ай-
тос и Радио Айтос. 

Тренировките за вся-
ка група се провеждат три 
пъти в седмицата. Резулта-
тът, който се търси е децата 

да придобият първоначал-
ни знания, умения и навици 
за практикуване на спорта 
борба свободен стил. Дей-
ностите по проекта включ-
ват използването възмож-
ностите на спорта борба 
като превенция срещу нето-

лерантността. По време на 
тренировките е осигурено 
дежурство на медицинско 
лице. Клубът ще съфинан-
сира проекта и ще органи-
зира турнири и състезания 
за младите участници.
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“ТЕРРА ПЛАН” ООД е фир-
ма, специализирана в облас-
тта на геодезическите услуги, 
кадастър, вертикално плани-
ране, инженерни измервания 
и всичко свързано с тях. Фир-
ма ТЕРРА ПЛАН предлага след-
ните услуги:
 Дейности по кадастър
 Изработване на част гео-

дезия към инвестиционни про-
екти
 Трасиране на осови мре-

жи
 Трасиране на сгради и 

имоти
 Издаване на скици и схеми 

на обекти от КККР и промяна на 
кадастрален регистър
 Изработване на специали-

зирани карти 
 Делба, обединение и из-

менение на поземлени имоти, 
сгради или самостоятелни обек-
ти в сгради;
 Нанасяне на самостоятел-

ни обекти в сгради;

 Изработване на ПУП ( под-
робни устройствени планове )
 Изработване на комбини-

рани скици за идентичност ;
 Смяна на статут
 Инвестиционни проекти по 

част ВиК

Ако се интересувате от оп-
ределена услуга, но не я на-
мирате изброена, не се коле-
байте да се свържете с нас:

ТЕЛ: 089 9 959 108 / 089 
8 533 862

Гр.Айтос, ул. Отец Па-
исий № 1

ПРЕДЛАГАМЕ УСЛУГИ, 
КОИТО ДОСЕГА ВИ ЛИПСВАХА

"ТЕРА ПЛАН" ООД 

КЪМ АЙТОЗЛИИ: 

Борис НИКОЛОВ - 
треньор

 На 4 март 2021 г. стар-
тира пролетният сезон по 
футбол за юноши старша 
възраст. На градския ста-
дион в Айтос се игра пър-
вата домакинска среща на 
ФК ,,Вихър" срещу отбора 
на ФК ,,Созопол" - Созо-
пол. Феноменална побе-
да с резултат 9:1 и с много 
спортен хъс постигнаха ай-
тоските  ,,вихрушки". 

През първото полувре-
ме момчетата подцениха 
съперника и макар че съз-
дадоха много голови ситу-
ации, неточните удари бяха 
в изобилие. През второто 
полувреме айтозлии изля-
зоха мобилизирани и не 
оставиха никаква възмож-
ност на противниковия от-
бор да атакува. Истинска 
вихрушка се развихри на 
стадиона и крайният ре-
зултат беше налице - побе-
да за ,,вихрушките". 

В игра се включиха и но-
вите попълнения в отбо-
ра - Павел Христов, Емре 
Ахмед, Данчо Христов, 
Мехмед Мехмед и Исус 

Иванов. Честито, момче-
та, благодаря ви за чудес-
ната игра! Голмайстори на 
срещата бяха Кристиян Ни-
колов с три гола, Мехмед 

Мехмед - два гола, Павел 
Христов, Огнян Бодуров, 
Гюнай Рафет и Емре Ахмед 
се записаха с по едно по-
падение.

СКБ „Айтос“ печели пореден проект по Програма 
на Министерството на младежта и спорта

Убедителна победа на „вихрушките“ 
в началото на пролетния сезон

За деня на Баба Марта младите еколо-
зи от клуб „Екотайм“ в СУ "Христо Ботев" 
изработиха и раздадоха специални мар-
тенички със семенца в тях. Идеята им е 

на Първа пролет всеки да засади своята 
мартеница в „Алеята на здравето“ в дво-
ра на училището.

НП

Клуб „Екотайм“ с нова мисия 
„Посади мартеница“

Айтоски деца учат „азбуката“  
на свободната борба 



В Богданово отново се правят кръщенета

Михаил КОЛЕВ

Жителите на бургаското 
село Маринка организира-
ха подписка заради про-
блемите с тока, които на-
селеното място има. По ду-
ми на местни доставяната 
електрическа енергия в се-
лото не просто не отговаря 
на дължимото качество ка-
то услуга по стандарт, но 
уврежда имуществото на 
гражданите и пряко за-
страшава тяхната безопас-
ност.

„В обстановка на панде-
мия и извънредна ситуа-
ция, които, съгласно наред-
бите на Министерството, 
поставят хората в изолация 
и работа в домашна среда, 
наличието на нормална 
електрическа енергия е жи-
зненоважна и от първосте-

пенно значение. Но в село 
Маринка тя прекъсва по-
стоянно за опасно големи 
интервали от време, които 
през зимните месеци изла-
гат на риск най-уязвимото 
население, лишавайки го 
от отопление и работа на 
ел.уреди от първа необхо-
димост. Токът прекъсва по-
стоянно, и то не само при 
лоши метеорологични усло-
вия. През останалото вре-
ме неговото непостоянно и 
променливо напрежение 
не само че прави невъз-
можна нормалната употре-
ба на уредите в домакин-
ствата, а пряко причинява 
имуществени вреди на по-
требителите“, гласи част от 
жалбата, която кметът на 
село Маринка Любомир 
Узунов е входирал до ин-
ституциите. 

По негови думи този про-
блем датира от много годи-
ни. Само за една седмица 
той е получил 30 обажда-
ния от свои съселяни, кои-
то са имали проблеми с то-
ка. Узунов подкрепя ини-
циативата на хората в се-
лото, тъй като той е техни-
ят глас и застава зад иска-
нията им.

Конкретните им желания 
са следните: Да бъде въз-
становено нормалното ка-
чество на доставяната ус-
луга, обезпечаваща нор-
малните условия за живот 
като граждани и потреби-
тели. Да се извърши спеш-
на ревизия на окабелява-
нето, обезопасяване и под-
мяна на окаяните налични 
съоръжения, които акту-
ализациите да са адекват-
но съобразени с потребле-

нието на ел. енергия в се-
лото. Да се потърси отго-
ворност от виновните лица 
на доставчика за това без-
прецедентно невежество.

Жителите на бургаското 
село обмислят, ако не бъде 
обърнато внимание на 
жалбата им, те да блоки-
рат пътя за Малко Търно-
во, но се надяват, че по-
добно действие ще се слу-
чи само в краен случай.

Електропреноснта мре-
жа е не просто зле поддър-
жана, но и не може да за-
доволи нуждите на потре-
бителите – издават се нови 
и нови разрешения за 
строеж без EVN да съобра-
зи капацитета и обезпечи 
качеството на услугата си 
при нарастващото потреб-
ление. Освен този недо-
пустим за 21 век проблем 

на частните потребители, 
през целия зимен сезон 
липсва и улично осветле-
ние на територията на се-
ло Маринка – в повечето 
части на селото наличното 
осветление не функциони-
ра, както и такива, в които 
дори няма изградена мре-
жа. Това е пряка заплаха 
за имуществото, живота и 
здравето на населението 
като обективна предпос-
тавка за произшествия и 
разрастване на битовата 
престъпност, гласи още от 
написаното в жалбата, 
инициирана от жителите 
на селото.

Любомир Узунов вече е 
провел среща с хора от ръ-
ководството на EVN, които 
са запознати с неволите 
на хората в Маринка. Пред 
него те са заявили, че има 

изготвен проект за подмя-
на на тяхната мрежа в се-
лото. Очаква се само една 
институция по веригата да 
разпише проекта и дейст-
вията за обновлението на 
инсталацията ще започнат 
веднага. 

„Надявам се, че подпи-
ската ще даде резултат. 
Вече имаме зад гърба си 
една успешна подобна ини-
циатива. За ремонт на пътя 
между селата Твърдица и 
Маринка също изготвихме 
подписка и тогава ни бе 
обърнато внимание. В най-
скоро време ще започнат 
ремонтните дейности по 
пътната отсечка. Вярваме, 
че и сега ще имаме благо-
приятно развитие на про-
блема с електричеката 
енергия при нас“, добави 
още Узунов. 
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ОбщинИ
Проблеми с тока  
късат нервите на хората в Маринка 

Михаил КОЛЕВ

Доброволци и горски 
инструктори ще възста-
новят отнесените мосто-
ве край село Младежко. 
Съоръженията водят към 
популярния маршрут 
„Извори и пещери на ре-
ка Младежка“, както и 
към Замъка. Мостчетата 
бяха пометени след 
обилните дъждове в края 
на януари и началото на 
февруари, вследствие на 
което река Младежка из-
лезе от коритото си. Към 
момента преминаването 
по тях е невъзможно.

За да бъдат изградени 
отново мостовете, са не-
обходими между 10-15 000 
лева, съобщиха от Дирек-
цията на природен парк 
„Странджа“. Парите ще 

бъдат събирани чрез да-
рения, като до дни тряб-
ва да стане ясен начинът, 
по който ще протече кам-
панията за набирането 
на средствата.

Наводненията по поре-
чието на река Младежка 
не са прецедент. На по-
добни бедствени ситуа-
ции дирекцията на парка 
винаги е реагирала с 
възстановяването на 
разрушените елементи. 
След като парите бъдат 
събрани, веднага ще за-
почне работата по въз-
становяване на мостче-
тата, които трябва да бъ-
дат готови преди актив-
ния туристически сезон.

Районът от години е 
сред най-посещаваните 
от туристите в Странджа 
планина. 

Доброволци оправят 
отнесените мостове 

край село Младежко

Георги рУСинОВ

Общинският съветник 
Христо Панайотов от БСП 
връща идеята за непри-
съствен Никулден на маса-
та. Той е входирал доклад-
на записка, с която при-
помня искането на шефа на 
бургаския затвор Брани-
мир Мангъров от февруари 
2020-а.

„Като мотив старши ко-
мисар Мангъров е посочил 
в искането си за непри-
съствен Никулден, че денят 
е неучебен, но пък работен, 
което води до редица неу-

добства както за работещи-
те родители, така и за ръко-
водителите на всички дър-
жавни, общински и частни 
структури, които срещат 
очакванията на работници-
те и служителите да бъдат 
освободени по-рано от ра-
бота, за да изведат децата 
си за празника и да пригот-
вят празничната трапеза“, 
пише Панайотов.

Той припомня и твърде-
нието на старши комисар 
Мангъров, че ако Никулден 
е неприсъствен, това би 
позволило на гражданите 
на Бургас да изживеят по-

пълноценно празника и да 
се включат в повече от тра-
диционните празнични съ-
бития. Областният управи-
тел Вълчо Чолаков също бе 
изразил положително ста-
новище за обявяването на 
Никулден за неприсъст-
вен.

„След обсъждането на 
предложението в постоян-
ните комисии към Общин-
ски съвет – Бургас, без кон-
кретна аргументация то е 
изтеглено от вносителя на 
13 февруари 2020-а и не 
влиза в дневния ред на за-
седанието на Общински съ-

вет на 27 февруари 2020-а. 
Обръщам внимание, че 
празникът на града да бъде 
обявяван за неприсъствен 
е практика в редица общин-
ски съвети“, продължава 
общинският съветник.

Затова той предлага кме-
тът на община Бургас да 
обяви 6 декември за непри-
съствен на територията на 
общината, както и да из-
върши последващите от за-
кона действия. Предложе-
нието на Панайотов тепър-
ва ще се разглежда в по-
стоянните комисии на мест-
ния парламент.

Георги рУСинОВ

Жители на Сарафово искат зона 
за скейтове, ролери и тротинетки. В 
писмо до кмета на община Бургас 
Димитър Николов, председателя на 
Общински съвет – Бургас проф. Сев-
далина Турманова и общинските 
съветници, местните посочват, че 
желаят за децата им да бъде обосо-
бено и изградено, в малки мащаби, 
място, където те да спортуват и иг-
раят безопасно. Прилагат и подпи-
ска, разписана от 500 души.

„Най-удачно за нас е мястото до 
тенис кортовете или срещу рибар-

ското пристанище, където ще са 
далеч от сгради и ще могат на воля 
да играят и вдигат шум, докато се 
забавляват. За нас, жителите на 
квартала, това желание е абсолют-
но изпълнимо и настояваме като 
съвестни данъкоплатци заедно да 
помислим за нашите деца. Сред-
ствата за това не биха били про-
блем, предвид положителните от-
зиви и развитието на спортна кул-
тура у децата“, пишат жителите на 
квартала.

Според тях е недопустимо да виж-
дат деца със скейтове, ролери и 
тротинетки на пътното платно, къде-

то е опасно. В писмото те цитират и 
проучване на Световната здравна 
организация (СЗО) за затлъстява-
нето при децата, където приблизи-
телно всяко 1 на 3 деца между 6 и 9 
години в Европейския съюз е с над-
нормено тегло или затлъстяване. 
Именно заради тези обезпокоител-
ни данни се препоръчва младите да 
спортуват повече. 

С тези цитати местните затвърж-
дават искането си за обособяване 
на безопасна зона за игра. Ползи-
те според тях ще са контрол, безо-
пасност и спокойствие както за де-
цата, така и за родителите им.

В Сарафово поискаха зона за 
скейтове, ролери и тротинетки

Общински съветник връща на масата 
идеята за неприсъствен Никулден

Жителите на селото са гото-
ви като крайна мярка да бло-
кират пътя за Малко Търново

Има изготвен проект за подмяна на мрежата, но се очакват подписи на институции

В момента преминаването по мостове по река 
Младежка е невъзможно

Михаил КОЛЕВ

В средецкото село Бог-
даново отново се извърш-
ват кръщенета. През 2020 
година три дечица са били 
кръстени в селото от игу-
мена на Голямобуковски 
манастир „Животоприем-
ний източник“ Алексан-
дър. По думи на хората от 
селото това за последно 
не се е случвало от 40 го-
дини, когато за последно 
са се родили деца в Бог-
даново. Ритуалът се прави 

в местния храм „Св. св. 
Константин и Елена“. Той 
е основан преди 160 годи-
ни и досега никога не е 
спирал своята дейност. 
От 25 години насам за не-
говото стопанисване се 
грижи Кера Алексиева, 
която бие камбаната за 
всякакви църковни пово-
ди. За да функционира 
храмът и в наши дни, за-
слуга има и местният фер-
мер Жеко Николов, който 
е правил многократно да-
рения.



Силвия ШАТЪРОВА

„БСП за България” откри 
предизборната си кампания 
в Бургас и представи офици-
ално всеки един от кандида-
тите за народни представи-
тели.

„Успяхме да направим ед-
на много успешна листа. 
Обикновено ни питат каква 
е целта ни. Целта ни е само 
победа. Единствената пар-
тия, която може да измести 
ГЕРБ от властта, е БСП и 
всякакво разпиляване на 
гласове е абсолютно без-
смислено и вредно за Бълга-
рия. Страната ни има нужда 
от рестарт, не може да про-
дължава след 12 години уп-
равление на една политиче-
ска сила, която се срасна 
тотално. Тръгваме за побе-
да. Предстои ни една много 
сложна, деликатна и инте-
ресна кампания. Уверен 
съм, че победата ще бъде 
наша”, заяви по време на от-
криването водачът на листа-
та Петър Кънев.

„Влязох в листата на БСП, 
първо, защото съм вече 33 
години, член на партията и 
съм абсолютно убедена и 
вярвам в нейните идеали, в 
нейната устойчивост във 
всички битки, през които 
премина. За мен е гордост 

да съм в тази партия. Влязох 
и затова, защото виждам бъ-
дещето на моята родина, на 
моя роден град в развитието 
на науката, образованието и 
културата. Защото съвре-
менните проблеми в иконо-
миката, медицината и във 
всички други области трябва 
да се решават в научните 
центрове, а не в политиче-
ските кръгове. За мен е не-
допустимо в 21 век в Бълга-
рия да говорим за липса на 
базова грамотност. Знаещи-
те и можещите са тези, кои-

то ще направят живота на 
хората по-добър в бъдеще. 
Не на последно място бих 
искала да кажа, че без ин-
вестиции в духовната сфера, 
каквито ние от БСП говорим 

от години, че трябва да се 
правят, не бихме могли да 
съхраним и да развиваме 
традиционните български 
ценности, дух и култура, не 
бихме могли да преодолеем 

тази дълбока нравствена 
криза, в която се намира на-
шето общество в момента. 
Аз вярвам в това. Вярвайте 
и вие, че БСП има силата и 
волята да реализира всичко 

това за всеки и с грижа за 
всеки един отделен човек”, 
каза Юлия Йоргова-Форд, 
втора в листата.

„Ние заставаме с открити 
лица пред бургазлии и пред 
цялата Бургаска област, за-
щото искаме отново кредит 
от тяхното доверие. Дове-
рие, което оправдахме в 
парламента с нашето пове-
дение и със законодателни-
те норми, които сме предла-
гали”, посочи Тодор Байчев, 
трети в листата. По думите 
му, на 4 април всеки един е 
изправен пред един избор, 
който ни дава един уникален 
шанс – България да преста-
не да бъде на последно мяс-
то по доходи и на първо мяс-
то по смъртност в ЕС. „Ние 
искаме да променим това. 

На всички ни омръзна да 
гледаме парите на управля-
ващите, скрити в нощните 
шкафчета и да чакаме някой 
да мине с джипа си да ги 
раздава. Ние ще променим 
това. Бургазлии и цялата об-
ласт могат да ни използват 
като оръжие за борба срещу 
корупцията, стига, разбира 
се, да ни се доверят и да ни 
подкрепят на 4 април”, доба-
ви Байчев.

„Искам да благодаря за 
доверието, което ми беше 
гласувано да бъда включена 
като гражданска квота в лис-
тата на БСП. Родово свърза-
на съм със социалистическа-
та идея и припознавам БСП 
като единствената алтерна-
тива на сегашното управле-
ние. Майка съм на две деца и 
смятам, че трябва да напра-
вим всичко възможно да за-
пазим децата си тук. Нами-
раме се в тежка демограф-
ска криза. Трябва да търсим 
работещи решения да я пре-
одолеем. Смятам, че листата 
на „БСП за България” е из-
ключително силна. Вярвам, 
че това е печелившата лис-
та”, заяви от своя страна Ан-
дреана Премянова-Янкова, 
четвърта в листата.

„След дълъг период на уп-
равление на ГЕРБ виждате, 
че позитивите за България 
са изключително малко. Ми-
сля, че като мине 4 април, 
трябва да се поздравим с 
победата. Време е за промя-
на”, каза Борислав Стефа-
нов, пети в листата.

„БСП за България” откри 
предизборната си кампания в Бургас 
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ПолитикА

„Изправи се! Мутри вън!” 
откри предизборната си ша-
тра, с което даде официален 
старт на кампанията си за 
парламентарни избори в Бур-
гас. Тя се намира на улица 
„Богориди”, в близост до Ча-
совника, и там всеки желаещ 
ще може да се запознае с 
програмата на коалицията.

„Оттук до изборния ден ще 
направим една много пози-
тивна кампания, защото всич-
ки сме запознати със сканда-
лите, корупцията и модела 
„Борисов”. Увереността ни 
като коалиция „Изправи се! 
Мутри вън!” идва от програ-
мата, която ние всички сме 
създали. Програмата, която 
стига до малките хора, про-
грама, която е за надгражда-
не и постигане на повече за 
България”, заяви водачът на 
листата за Бургаска област 
Живко Табаков.

Председателят на граждан-
ската платформа „Изправи 
се. БГ” Мая Манолова заяви, 
че листата е резултат от поет 
ангажимент към обществото.

„Това е една млада, профе-
сионална и гражданска лис-
та. Стартът на тази кампания 
е началото на края на „моде-
ла на чекмеджето” на Бори-
сов. Срещу този модел ние 
представяме нашата алтерна-
тива и тя е нашият план за не-
забавна закрила на обикно-
вените хора в България. Ос-
новното за този план е, че па-
рите вече няма да следват 

премиера с неговия джип, а 
ще следват всеки български 
гражданин”, каза още тя.

Като основни приоритети в 
управленската си програма 
Манолова посочи повишава-
нето на доходите на българи-
те, преизчисляването на пен-
сиите, подкрепа за малкия и 
средния бизнес, зелени поли-
тики, борбата с монополите, 
бързите кредити, колектор-
ските фирми, реформи в пра-
восъдната система.

„Ясно е защо Борисов иска 
да остане на власт – в Бълга-
рия предстои да влязат 30 
млрд. евро. Тези пари трябва 
да бъдат използвани за въз-
становяване на икономиката, 
за превръщане на български-
те граждани в хора, които 
имат европейски доходи, за 
постигане на конкурентоспо-

собност на българските фир-
ми. Истината е, че с тези пари 
трябва да бъдат възстановени 
най-пострадалите от COVID 
отрасли – туризмът и транс-
портът. В плана, който Бори-
сов представя за устойчивост 
и възстановяване, няма ни-
каква подкрепа нито за тури-
зма, нито за транспорта. А 
ако това не се случи наисти-
на, ще бъдат загубени десетки 
и стотици хиляди бизнеси и 
работни места. Призовавам 
Борисов да не внася този 
план до изборите, а след това 
ние ще го променим, така че 
не просто да бъдат похарчени 
едни пари, а да променят Бъл-
гария”, подчерта Манолова.

„Важно е да разберем, че 
България се управлява от ед-
на двуглава змия. Едната по-
литическа глава е ГЕРБ, а дру-

гата – икономическата – ДПС. 
От избирателите зависи на 
този модел да бъде сложен 
край и колко време ще отне-
ме това. Призовавам всички 
да заложат на млади хора с 
доказани дела, за да изгоним 
диктатора Борисов”, бе кате-
горичен един от лицата на 
протестите и част от листата 
на „Изправи се! Мутри вън!” 
Асен Бонджев.

„В навечерието на 8-ми 
март се радвам изключително 
много, че участвам в една ко-
алиция, където водещи фигури 
са две жени – Мая Манолова и 
Татяна Дончева. Заложете на 
жените, няма да объркате! В 
нашата кампания няма да ви-
дите да се раздават сакенца, 
нито пачки в джобовете на са-
кенцата”, каза вторият в лис-
тата Драгомир Ошавков.

Това е началото на края на  
„модела на чекмеджето” на Борисов

Юлия Йоргова-Форд Борислав Стефанов
Андреана Премянова-

Янкова

„Оттук до изборния ден ще направим една 
много позитивна кампания, защото всички 

сме запознати със скандалите, корупцията и 
модела „Борисов”, заяви водачът на листата 

за Бургаска област Живко Табаков

КУПУВАнЕТО и ПРОДАВАнЕТО нА ГЛАСОВЕ Е ПРЕСТЪПЛЕниЕ

Водачът на листата: „Уверен 
съм, че победата ще бъде наша“

Ето и кои са кандидатите в бургаската листа:

1. Живко Иванов Табаков – експерт в туризма
2. Драгомир Георгиев Ошавков - адвокат
3. Здравко Янакиев Василев - предприемач
4. Цветелин Георгиев Георгиев – бизнесмен
5. Габриела Христова Гоцкова – филолог
6. Николай Тодоров Тодоров – финансов мениджър
7. Красимир Павлинов Петров - търговец
8. Стоян Демирев Грозев - икономист
9. Теодор Руслан Шейков - адвокат
10. Юлияна Недялкова Мръчкова - биотехнолог
11. Александър Георгиев Йорданов - IT специалист
12. Георги Янакиев Янчев - бизнесмен
13. Костадин Евгениев Андонов - търговец
14. Яна Неделчева Николова – търговец
15. Живко Събев Куцаров - икономист
16. Ярослав Николаев Коюмджиев - журналист
17. Ивайло Георгиев Илиев - консултант
18. Людмил Пламенов Илиев - ветеринар
19. Мария Николова Желязкова - финансист
20. Павел Димитров Джованов - художник
21. Илия Йовков Петков - търговец
22. Пламен Делев Делев - инженер-лесовъд
23. Мария Борисова Лазева – медицинска сестра
24. Ангелина Кирова Мерджанова - педагог
25. Боряна Георгиева Тодорова - хотелиер
26. Димка Георгиева Иванова - инженер
27. Гергана Неделчева Георгиева - счетоводител
28. Асен Любомиров Бонджев - предприемач



Георги РУСИНОВ

Изпълнителният директор 
на „Нефтохимик 1962“ Коста-
дин Джамбазов е обезпокоен 
от събитията в клуба и неясно-
тата около финансовото му 
състояние. В писмо до пред-
седателя на Спортната коми-
сия към Общински съвет – Бур-
гас Йордан Георгиев, Джамба-
зов излага притесненията си.

„На 17 февруари беше про-
ведено извънредно Общо съ-
брание с ясната идея да бъде 
сменен настоящият Съвет на 
директорите. Главният акцио-
нер г-жа Анелия Златкова 
предложи да увеличи Съвета 
от трима на петима членове. 
Това бе единодушно гласува-
но, но до момента в Агенция-
та по вписванията не са вхо-
дирани протоколите от Общо 
събрание и Съвет на директо-
рите за избор на нов изпълни-
телен директор и нов съвет. 
Това е притеснително, тъй ка-
то нашият ангажимент беше да 

съдействаме новият главен ак-
ционер да получи управлени-
ето на клуба“, пише той.

Джамбазов продължава с 
това, че в качеството си на 
изпълнителен директор към 
настоящия момент той е лоя-
лен и изпълнява задължения-
та си като такъв, но е обезпо-
коен. 

„Отборът търпи унизителни 
загуби, старши треньорът за-
яви устно, че желае да напус-
не клуба. Не виждам положи-
телни действия от страна на 
новия главен акционер в ли-
цето на г-жа Златкова във 
връзка с финансирането и оз-
дравяването на дружеството“, 
посочва още изпълнителният 
директор.

На Спортната комисия той 
напомня, че тя е поела анга-
жимент в кратък срок старият 
Съвет на директорите да изле-
зе от управлението на клуба. 
За момента обаче Джамбазов 
не вижда решение, затова мо-
ли за съдействие.

Михаил КОЛЕВ

„Черноморец” (Бургас) и 
„Загорец” (Нова Загора) не 
успяха да се победят в дер-
би от 20-ия кръг на Трета 
югоизточна лига. Срещата, 
играна на стадиона в квар-
тал „Акациите”, завърши 
при резултат 0:0. В мача 
имаше много борба и поч-
ти никакви голови положе-
ния.

През първото полувреме 
стражът на „акулите” Мар-
тин Теменлиев направи 
страхотно спасяване след 
едно разбъркване в нака-
зателното поле. В ответна-
та атака Милен Танев из-
скочи на стрелкова пози-
ция, но стреля слабо и пра-
во във вратаря. 

През втората част ситу-
ацията на терена не се 
промени. Отново Милен 
Танев имаше шанс да вка-
ра за „акулите”, но пропус-
на. 

Десет минути преди края 
на срещата Нуретин Пюс-
кюлю от „Черноморец” по-
лучи втори жълт картон и 
домакините завършиха ма-
ча с човек по-малко. Въ-
преки това, „акулите“ не 
допуснаха сериозна опас-
ност пред вратата си, най-
вече благодарение на ста-
билната игра на защитни-
ка Стоян Вергиев и стража 
Марти Теменлиев.

След края на срещата от 
ръководството на бурга-
ския клуб изразиха недо-
волството си от съдията 
Неделчо Гаджалов от 
Пловдив. Според тях той 
не се е справил добре със 
своята работа и е ощетил 
„Черноморец”. 

Претенциите на домаки-

ните са за червения кар-
тон Пюскюлю, който е бил 
фаулиран, но вместо това 
му е вдигнат втори жълт 
картон. Другата ситуация, 
от която бургазлии са не-
доволни, е за  непоказан 
червен картон за играч на 
„Загорец”, който е фаули-
рал грубо футболист на 
„акулите”.

От щаба на „Черномо-
рец” недоумяват и защо за 
втори пореден техен мач в 
последния момент бива 
сменен съдията.

Във временното класи-
ране „акулите” продължа-
ват да са на първа пози-
ция, с 51 точки, водейки с 
три на „Марица” (Пловдив) 
и шест на „Загорец” (Нова 
Загора), които са и с мач 
по-малко.

В следващия кръг игра-
чите на Малин Орачев гос-
туват на „Спартак” (Плов-
див). Двубоят е на 13 март 
от 15 часа.
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„Нефтохимик 1962“ (Бургас) загуби 
домакинството си на „Миньор“ (Пер-
ник). Двубоят от 21-ия кръг на Втора 
лига завърши при резултат 1:0 в полза 
на перничани. Единственото попаде-
ние отбеляза Божидар Васев в 14-ата 
минута. След изиграването на тази сре-
ща „шейховете“ продължават да се на-
мират на последна позиция в класира-

нето, с едва 7 точки. В следващия кръг 
бургазлии гостуват на „Добруджа“ (До-
брич). Мачът е на 10 март от 15:30 ча-
са. Същевременно стана ясно, че че 
афишираните нови попълнения Де-
нислав Станчев и Станислав Маламов 
не са се разбрали за финансите с ръко-
водството на „Нефтохимик“ и няма да 
играят отбора.

СКАНДАЛ „Миньор“ засили „Нафтата“ 
към аматьорите

„Черноморец” скочи на съдията 
след дербито със „Загорец”

Чф

Михаил КОЛЕВ

Волейболистите на „Неф-
тохимик 2010“ надиграха 
„Марек Ивкони“ с 3:0 гей-
ма в мач от 12-ия кръг в на-
ционалната Суперлига, иг-
ран пред празни трибуни в 
зала „Младост“. Бургазлии 
спечелиха отделните час-
ти с 25:22, 26:24, 25:9. Най-
резултатен с 18 точки, при 
76 процента ефективност в 
атака беше Жани Желяз-
ков. Диагоналът заслуже-
но беше избран за най-до-
бър играч в срещата. С 13 
точки завърши Денис Ка-
рягин, а с 11 – Валентин 
Братоев. 

„Получи се тежък мач, 
въпреки че взехме чиста 
победа. Добра игра на на-

шия отбор, особено в тре-
тия гейм, в който не оста-
вихме никакъв шанс на на-
шия опонент. Отлична игра 
на Стефан Георгиев, той ус-
пя да замести Георги Бра-
тоев по-най добрия начин“, 
заяви изпълнителният ди-
ректор на шампионите Ог-
нян Томов. 

Мачът срещу „Марек Ив-
кони“ послужи като свое-
образна загрявка за мом-
четата на треньора Нико-
лай Желязков за предсто-
ящото дерби срещу „Лев-
ски“ в София на 10 март 
от 18:30 часа. Във времен-
ното класиране „сините“ 
са втори с 26 точки, „Неф-
тохимик 2010“ заема тре-
тото място с актив от 21 
точки.

ФУтБОЛ

ДРаМИ В „НЕФтОхИМИК“:ВОЛЕЙБОЛ

„Нефтохимик 2010“  
не даде шанс  
на „Марек“

Двубоят в Бургас 
завърши 0:0

Двата отбора не създадоха почти никакви положения в мача

Костадин Джамбазов пита как Анелия 
Златкова оздравява финансово клуба

Анелия Златкова

Обява
Управителния съвет на Ловно Рибарско Дружество "Орловица" 

гр.Средец, на основание чл.26 от ЗЮЛНЦ свиква Общо събрание 
на 09.04.2021 год. от 18:00 часа в зала №1 на Община Средец при 
следния Дневен ред: 1.Отчет за дейността на Сдружението за из-
миналия период; 2.Отчет за финансовото състояние; 3.Приемане 
на бюджет за 2021г.; 4.Други.

ПОКаНа
Управителният съвет на ЗКПУ "Медово-2000" свиква Общо съ-

брание на кооперацията на 27 март 2021 г. от 10:00 часа в град 
бургас, Пенсионерски клуб на ул. "К. величков" (блока зад хо-
тел "Атаген", срещу училище "Васил Априлов") при следния 

ДНЕвЕН РЕД:
1. Прекратяване на пълномощията на председателя на ЗКПУ "Ме-

дово-2000" поради смърт.
2. Приемане и утвърждаване на нови членове на кооперацията.
3. Избор (по реда на чл. 33 от Устава) на нов Управителен съ-

вет, Председател на кооперацията и на УС и на Контролен съвет.
4. Изменение на Устава на кооперацията и отразяване в него на 

приетите изменения и допълнения.
5. Приемане на ГФО на кооперацията за 2020 г. и съпътстващи-

те отчета документи.
6. Разни.
На основание чл.28, ал.2 от Устава на ЗКПУ "Медово-2000", при 

липса на кворум събранието ще се проведе на същата дата и мяс-
то един час по-късно.

Събранието ще се проведе в съответствие с приетите в страната 
противоепидемиологични мерки и при тяхното строго спазване!

От Управителния съвет на ЗКПУ "Медово-2000"

Обява
СНЦ "ТЕНИС КЛУБ АВЕНЮ" и "КОМЕРС ТОНИ 91" ЕООД уведомя-

ват за инвестиционно предложение: "Изменение на ПУП-ПРЗ за 
ПИ с идентификатор 07079.2.1716 и 07079.2.1717 по КК на гр. 
Бургас, м."Келева нива"

О  б  я  в  а  
Управителния съвет на Ловно Рибарско Дружество “Орловица” гр. 

Средец , на основание чл. 26 от ЗЮЛНЦ свиква Общо събрание на 
09.04.2021 г. от 18:00 часа в зала №1 на Община Средец гр. Средец 
при следния  Дневен ред : 1.Отчет за дейността на Сдружението за 
изминалия период; 2.Отчет за финансовото състояние; 3.Приемане 
на бюджет за 2021 год.; 4.Други.



„Черноморски фар“

Кукери гониха злото  и болестите в Камено. И тази година тради-
цията беше спазена. Маскираните от сдружение „Каменовски тради-
ции“ изпълниха ритуала. Атрактивното дефиле завърши на площада. 
А обиколките бяха съкратени, заради необичайната обстановка.

Каменовските кукери и игрите, организирани от тях, са едни от 
най атрактивните у нас. Костюмите мерят ръст по пищност с тези на 
ямболските кукери, които традиционно са много зрелищни.

Маскираните мъже, жени и деца бяха поздравени от кмета Жельо 
Вардунски. Той пожела на всички да бъдат най-вече здрави.

Маскарадните игри предизвикаха за пореден път много настроение 
и усмивки сред хората в Камено. А се знае, че на Месни заговезни 
кукери извършват и пролетното заораване, за берекет. Там, където се 
чуят хлопките им и стъпи кракът им – има здраве и благоденствие.
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В „Страх“ се 
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Петър НИКОЛАЕВ

Дългоочакваното „Забранено шоу 
на Рачков“ направи своя дебют на 
телевизионния екран. Продукцията, 
излъчвана по Нова телевизия, запо-
чна повече от обещаващо и бързо 
спечели симпатиите на зрителите. 
В социалните мрежи преобладават 
положителните коментари и оценки 
за шоуто, което бе широко промоти-
рано и чакано с голям интерес от 
аудиторията.  

Съзвездие от знаменитости 
стана част от първото предава-
не, което бе посветено на жи-
тейския път на водещия. До него 
застанаха някои от най-добрите 
български актьори, сред които 
Краси Радков, Любо Нейков и 
Мариус Куркински, а в пър-
вия скеч зрителите видяха и 
любимата Мария Сапунджи-
ева. За първи път те се съ-
браха на една телевизион-
на сцена като специални 
гости и близки приятели 
на Рачков. 

„Забранените“ музи-
кални дуети и изпълне-
ния ще се превърнат в 

запазена марка на шоуто. Зрите-
лите видяха Криско да изпълнява 
микс от „Мила кукло Барби“ и „Мики 
Маус“, а Росица Кирилова зае не-
говото място с хитовете му „Базу-
ка“ и „Видимо доволни“. Още един 
любим певец се появи на сцената, 
и то навръх рождения си ден. Азис 
отпразнува 43-ата си годишнина в 
шоуто, а като специална изненада 
се появи неговата майка.

Илиана Раева, Кубрат Пулев и 
Джулиана Гани внесоха настроение 
и провокация в първото издание 
на „Забраненото шоу на Рачков“. 
В публиката зрителите видяха още 
познати лица от родния шоубизнес, 
пряко свързани с темата на първото 
предаване – Искра Ангелова, Кака 
Лара, Иво Казасов, Димо Падалски, 
проф. Кантарджиев.

Всяка неделя от 20:00 часа „Забра-
неното шоу на Рачков“ ще показва 
на феновете определена тема, която 
ще обединява скечовете и гостите в 
предаването. Следващата седмица 
„Семейно положение“ ще бъде воде-
ща линия в шоуто, а гости ще бъдат 
Тодор Славков, Благой Георгиев и 
Златка Райкова, дует „Ритон“, Софи 
Маринова, Любо Киров.

Шоуто на Рачков завладя ефира 

Бургазлийката Мария 
Бакалова грабна 

престижна награда

Следете новините 
в развитие и на мобилната 
версия, достъпна за всички 
смарт устройства

www.faragency.bg

Кукери гониха злото в Камено
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